



Müllordnung

Bitte Müll in Plastik, Papier, Glas, Bio- und Restmüll trennen und in die dafür vorgesehenen Container bzw. Säcke im Camp seitlich der Küche geben

Falls notwendig, jedenfalls vor Abreise:

1. Plastik, Papier und Restmüll in das Mesnerhof-Haus 69 („Oberes Zuhause“) tragen und in den Raum mit der Aufschrift „Müll/Waste“ entsorgen.
2. Bio-Müll nebst dem Mesnerhof-Haus 4 („Unteres Zuhause“) tragen und in den „Compost“ werfen (bitte keine Fleischreste, Würste etc. – die gehören in den Restmüll).
3. Flaschen, Gläser etc. bitte für 400 Meter mitnehmen und bei der Dorf-Abzweigung Brandenburg/Waldhäusl in die Bunt- und Weißglascontainer geben.

Handling of Garbage

Please separate garbage into plastic, paper, glass, organic and residual waste and put it in the appropriate containers or sacks nearby the Camp-Kitchen

When needed, but at least before your departure:

1. Please carry plastic, paper and residual waste to Mesnerhof-House Nr 69 ("Upper House") and dispose it in the room marked with "Müll/Waste".
2. Please carry organic waste to Mesnerhof-House Nr 4 ("Lower House") and throw it into the "Compost" (no meat leftovers, sausages etc. – such stuff belong to the residual waste).
3. Please drive bottles, glasses to the glass facilities to the street-fork Brandenburg / Waldhäusl and throw it into the containers for colored and white glass.

*Vielen Dank, dass ihr auf die Umwelt schaut!
Thank you so much for caring the environment!*

#alpinetogetherness